



Crawford & Company®
5335 Triangle Parkway NW
Peachtree Corners, GA 30092



FOR IMMEDIATE RELEASE

CRAWFORD & COMPANY® CANADA ELECTED AS FOUNDING MEMBER OF IICF CANADA, GREG SMITH JOINS BOARD OF DIRECTORS

TORONTO (December 1, 2025) — Crawford & Company® (Canada) Inc. is proud to announce its confirmation as a founding member of the Insurance Industry Charitable Foundation (IICF) Canada, a newly established charitable foundation dedicated to uniting the insurance industry in support of children and youth at risk, including those facing food insecurity. In addition, Greg Smith, president of Crawford & Company (Canada), has been elected to the IICF Canada Board of Directors.

“Crawford is honoured to be a founding member of IICF Canada. Its work to unite the industry through its charitable mission is inspirational and well aligned with our organization’s values,” says Smith. “I am also excited to be joining the Board of Directors of IICF Canada and working closely with a talented group of like-minded industry leaders to deliver social impact through industry collaboration.”

As a founding member, Crawford has made a significant annual contribution to IICF Canada, reflecting its commitment to industry-wide leadership and collective giving. This year, Crawford’s donation to IICF Canada is being made on behalf of its clients. By supporting IICF Canada, Crawford is not only celebrating the season of giving but also reinforcing its dedication to meaningful social impact and community engagement.

Smith adds, “Actions speak louder than words, and IICF will give Crawford’s employees an opportunity to have a social impact in their local communities through volunteerism and engagement with the foundation as we work to support children at risk and reduce food insecurity.”



Crawford & Company®
5335 Triangle Parkway NW
Peachtree Corners, GA 30092

About Crawford®

Based in Atlanta, Crawford & Company (NYSE: CRD-A and CRD-B) is a leading global provider of claims management and outsourcing solutions to insurance companies and self-insured entities with an expansive network serving clients in more than 70 countries. The Company's two classes of stock are substantially identical, except with respect to voting rights for the Class B Common Stock (CRD-B) and protections for the non-voting Class A Common Stock (CRD-A). More information is available at www.crawco.com.

IICF Canada is an industry-led foundation, serving as a strategic partner to insurance companies and professionals. Through high-impact grants, volunteer opportunities, and community leadership, IICF Canada supports Canadian registered charities focused on children and youth at risk, including those facing food insecurity. Member companies and their employees participate in year-round volunteer initiatives, fostering purpose, connection, and a culture of service within their organizations. For more information visit <https://iicf.org/canada-division>.

Tag: Crawford-Corporate

#

Media contacts:

Lynn Cufley
+44 207 265 4067
Lynn.Cufley@crawco.uk

Katie Cline
+1 470 792 5678
Katie.Cline@us.crawco.com



Crawford & Company®
5335 Triangle Parkway NW
Peachtree Corners, GA 30092



POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

CRAWFORD & COMPANY® CANADA ÉLUE MEMBRE FONDATEUR DE L'IICF CANADA, GREG SMITH REJOINT LE CONSEIL D'ADMINISTRATION

TORONTO (27 novembre 2025) — Crawford & Company® (Canada) Inc. est fière d'annoncer sa confirmation comme membre fondateur de la Insurance Industry Charitable Foundation (IICF) Canada, une nouvelle fondation caritative créée pour rassembler l'industrie de l'assurance afin de soutenir les enfants et les jeunes à risque, notamment ceux qui vivent l'insécurité alimentaire. De plus, Greg Smith, président de Crawford & Company (Canada), a été élu au conseil d'administration de l'IICF Canada.

« Crawford est honorée d'être membre fondateur de l'IICF Canada. Sa mission caritative, qui rassemble l'industrie, est inspirante et s'aligne parfaitement avec les valeurs de notre organisation », affirme Smith. « Je suis également enthousiaste à l'idée de rejoindre le conseil d'administration de l'IICF Canada et de collaborer avec un groupe talentueux de leaders de l'industrie partageant les mêmes valeurs, afin de générer un impact social par la collaboration sectorielle.

En tant que membre fondateur, Crawford a fait une contribution annuelle significative à l'IICF Canada, démontrant son engagement envers le leadership sectoriel et la philanthropie collective. Cette année, le don de Crawford à l'IICF Canada est fait au nom de ses clients. En soutenant l'IICF Canada, Crawford célèbre non seulement la saison du partage, mais réaffirme aussi son engagement envers l'impact social et l'implication communautaire.

Smith ajoute : « Les actions parlent plus fort que les mots, et l'IICF offrira aux employés de Crawford l'occasion d'avoir un impact social dans leurs communautés locales grâce au bénévolat et à l'engagement auprès de la fondation, alors que nous travaillons à soutenir les enfants à risque et à réduire l'insécurité alimentaire.



Crawford & Company®
5335 Triangle Parkway NW
Peachtree Corners, GA 30092

À propos de Crawford®

Basée à Atlanta, Crawford & Company (NYSE : CRD-A et CRD-B) est un chef de file mondial dans la gestion des sinistres et les solutions d'externalisation pour les compagnies d'assurance et les entités auto-assurées, avec un vaste réseau desservant des clients dans plus de 70 pays. Les deux catégories d'actions de la société sont essentiellement identiques, sauf en ce qui concerne les droits de vote pour les actions ordinaires de catégorie B (CRD-B) et les protections pour les actions ordinaires sans droit de vote de catégorie A (CRD-A). Pour plus d'informations, visitez www.crawco.com.

L'IICF Canada est une fondation dirigée par l'industrie, agissant comme partenaire stratégique auprès des compagnies d'assurance et des professionnels. Par le biais de subventions à fort impact, d'opportunités de bénévolat et de leadership communautaire, l'IICF Canada soutient des organismes de bienfaisance canadiens enregistrés qui se consacrent aux enfants et aux jeunes à risque, y compris ceux confrontés à l'insécurité alimentaire. Les entreprises membres et leurs employés participent à des initiatives de bénévolat tout au long de l'année, favorisant le sens, la connexion et une culture de service au sein de leurs organisations. Pour plus d'informations, visitez <https://iicf.org/canada-division>.

Contacts médias :

Lynn Cufley : +44 207 265 4067 — Lynn.Cufley@crawco.uk

Katie Cline : +1 470 792 5678 — Katie.Cline@us.crawco.com